



Referat fra bestyrelsesmøde nr. 8 i Herning Svæveflyveklub 1. september 2021 19:30-22:00

Deltagere

- Anders Husted Madsen, formand
- Kennet Nielsen, næstformand
- Bertel Spejlborg, kasserer
- Jonas Wad Kragso
- Thomas Grove
- Alex Handrup fra modelflyveklubben deltager under pkt. 4
- Erik Dahl Christensen fra modelflyveklubben deltager under pkt. 4

Pkt.1 Godkendelse af dagsorden, referat fra sidste møde samt punkter til drøftelse under evt.

Referat godkendt.

Pkt. 2 Ind- og udmeldelser

Mathias Kjærside Skærlund	→ AIF pr. 1. august 2021
Morten Kiel Gotfredsen	→ Aktiv pr. 1. september 2021
Nikolai Thomsen	→ Aktiv pr. 1. september 2021

Ændringer

Leo Lassen	→ Aktiv til AIF pr. 30. september 2021
Finn Mielec	→ AIF til til passiv pr. 30. september 2021
Karl Kristian Lindholm	→ Passiv til AIF pr. 19. juli 2021
Nis Adelby Clausen	→ AIF til aktiv pr. 13. juli 2021
Flemming U. Andersen	→ Aktiv til AIF pr. 30. september 2021

Udmeldelser

Torben Nygaard	→ Udmeldt pr. 30. september 2021
Anna Kirstine Liser	→ Udmeldt pr. 30. september 2021
Davide Curcio	→ Udmeldt pr. 30. september 2021

Pkt. 3 Gennemgang af økonomi og balance

Igennem den senere tid har der været en del fejl i føring af startlisten. Bertel Spejlborg gennemgår økonomien til næste bestyrelsesmøde, når der er bogført posteringer.

Pkt. 4 Model Air Games 2022 – Repræsentanter fra modelflyveklubben deltager

Alex Handrup gennemgår deres præsentation af Model Air Games 2022. 22 FAI konkurrence klasser over fire dage. De påtænker, at afvikle konkurrencen i Pinsen i 2022. Lufthavnen vil være lukket for "full-size" aktiviteter. Alle klubber på Skinderholm kan gøre reklame for sig selv under konkurrencen. Arrangementet skal være en gevinst for alle klubber på Skinderholm. De øvrige klubber/virksomheder bakker op om arrangementet. Modelflyveklubben ønsker at låne to hangarer hos os. Én hangar til spisning og én til parkering af fly. Modelflyveklubben lejer ligesom sidste gang toiletvogne. De forventer, at der kommer op



til 500 tilskuere pr. dag. Bestyrelsen bakker op om arrangementet. Vi kan sælge diverse madvarer ligesom sidste gang, og dermed tjene lidt til klubben.

Pkt. 5 Opfølgning på medlemsmøde

Anders Husted Madsen udarbejder et referat for medlemsmødet. Der har været positive tilbagemeldinger fra medlemmerne.

Bestyrelsen påtænker, at afholde et rekrutteringsarrangement inden sæsonafslutning. Enten som et DAC-arrangement eller et almindeligt. Det kan give et par elever, som kan nå at flyve lidt inden teorien starter. Der skal gøres ind indsats for at signalere, at vi også er en sportsklub. Vi skal synliggøre pokalerne, status på klubmesterskab, hall of fame for pokalerne igennem alle årene. Thomas Grove tager en snak med stræk- og konkurrenceudvalget for at få fx engageret eleverne i strækflyvning.

Klubhuset kan også indrettes mere "flyve-/sportsklub"-agtigt.

Kunststofwire på Elvira kan testes, men det kræver bl.a. at der bliver monteret en ny wiresaks.

Pkt. 6 TMG navigationsinstrument

Det blev nævnt til medlemsmødet, at instrumentet i ZS ikke fungerer efter hensigten. Kennet Nielsen foreslår, at man indkalder TMG-piloterne til et møde, hvor fx SkyDemon kan blive gennemgået. SkyDemon kræver en betalingslicens. Programmet kræver en iPad til installation. Det skal undersøges, om det er lovligt at installere en iPad til navigationsformål. Kennet Nielsen indkalder til et møde.

Pkt. 7 Lån af klubfly

Der står ikke i klubhåndbogen, at fly og trailer leveres tilbage i rengjort tilstand. Det skal skrives ind i klubhåndbogen.

Pkt. 8 Bestyrelses- og udvalgsarbejde, herunder investeringer

Vi bliver nødt til, at lave en plan for investeringer snarest. Ikke at vi skal ud og indkøbe nye fly, men der er et par klubfly som trænger til renovering. Vi er nødt til at lave en prioriteret rækkefølge ift. nogle fly kan få strukturelle skader, hvor vi blot lader stå til. Måske bør man prioritere at investere i et nyt spil fremfor et nyt fly. Ift. et elektrisk spil handler det om at være "first mover", således at man kan søge fonde, sponsorer, midler etc. før andre får samme gode idé.

Der skal laves en "ønskeseddel" sammen med centret. Hvad ønsker de af renoveringer, investeringer etc.? Bestyrelsen indkalder til møder med de forskellige udvalg, når sæsonen er slut.

Pkt. 9 Jubilæumsfest og –skrift

Ole Korsholm er i gang med, at udarbejde et jubilæumsskrift. Det er et stort arbejde, som Ole er gået i gang med. Ifølge ham selv når han ikke, at blive færdig til den oprindelige dato for festen.

Det lader ikke til, at så mange medlemmer har set datoen. Bestyrelsen arbejder på, at vi kan rykke datoen, således at flest mulige har mulighed for at deltage. Vi planlægger at afholde jubilæumsfesten samtidig med afflyvningsfesten. Kennet Nielsen vender datoen med kantineudvalget. Der bliver udsendt en klubmeddelelse, når datoen er endelig fastlagt.

Pkt. 10 Eventuelt

Anders Husted Madsen har spurgt Jørgen Jensen, om han vil planlægge spilvagterne fremadrettet. Hvis der ikke er andre kandidater, vil han gerne udføre arbejdet. Briefingskema, hvor mange bliver møder ikke op?



Det kan danne grundlag for, at vi kan sænke antallet af spilvagter fra tre til to. Kennet Nielsen ser skemaet igennem.

Mail fra den nye formand i DSvU

Den nye formand for DSvU har fremsendt en mail til formændene i klubberne. Han vil gerne have input til forskellige emner, som skal vendes på formandsmødet i november. Bestyrelsen vender i plenum, hvilke input vi ønsker at komme med.

Formanden indkalder til næste møde, som forventes at blive afholdt ultimo september.

For referat,
Thomas Grove
Sekretær